
Lantos Zoltán polgármester 

  
 

 

 

Áldott, boldog karácsonyt kívánok településünk minden lakójának! Nagy ünnepre 

készülünk, egész évben talán ezt az ünnepet várjuk a legjobban. Valami különleges érzés tölti el szívünket, az advent 

illata lengi be otthonainkat, a bevásárlóközpontokat. A ragyogó díszek és fények egyaránt fokozzák ezt a jó érzést bennünk. 

A szeretetről szól ez az ünnep mindenki számára. A hívők a megváltó Jézus Krisztus születését ünneplik, aki azt hagyta ránk, 

hogy úgy szeressük egymást, amint ő szeretett bennünket. Ideje hát, hogy szeretetben járjunk egymással és ne gondolkozzon 

senki faji, nemzetiségi és felekezeti különbségekben. De nemcsak azokkal kell szeretetben járni, akik minket szeretnek. A szere- 

tetet előbb adni kell és nem elvárni. Szeretet legyen a szívünkben és ne gyűlölet, megbocsátás és ne harag, alázat legyen és ne büszkeség, 

öröm és ne keserűség. Ebben a szétesett világunkban, amikor nő a létüket kilátástalannak érzők száma nagy szükség van a szeretetre, a 

másikra való odafigyelésre.  

A mindennapokban a munkám során sok nehézséggel, testi-lelki problémával, mérhetetlen önzéssel és gonoszsággal találkozom, 

mégis minden nap, minden héten megjelenik valami, amit a szeretet, az örömhír táplál. Ez ilyenkor karácsonykor felerősödik, de vajon hol 

van egész esztendőben? Kitart-e egyik karácsonytól a másikig? Megadjuk-e egész évben családunk minden tagjának mindazt a szeretetet, 

amelyre szükségük van, s amely természetes kellene legyen? Kikerüljük-e, megoldjuk-e a lélek- és emberölő konfliktusokat? Nyújtunk-e 

segítséget a rászorulóknak, meghallgatjuk-e panaszkodásukat, van-e vigasztaló szavunk? Adunk-e igaz jó tanácsot gyermekeinknek, 

fiataljainknak? Millió a kérdés, egyetlen szó a válasz. Szeretni, szeretni egész évben, ezzel az örömhírrel kitartani. Igazi öröm csak akkor és 

úgy születhetik szívünkben, ha másokat, embertársainkat is örvendeni látjuk.  

Karácsony üzenetével az ünnep ragyogása után legyen erőnk az igazi szeretetet a 2018. esztendőben tovább is adni. Ebben a hitben 

kívánom minden kevermesi polgárnak, hogy karácsony elmúltával ne veszítsük el emberségünket, a másik iránti tiszteletünket, 

szeretetünket. Vigyük magunkkal a karácsony igazi üzenetét és építkezzünk értékeinkből a hétköznapokban is. Kívánom mindenkinek, 

hogy a karácsony akár egyedül, akár szeretteik körében ünnepelnek, segítse Önöket testi, lelki és szellemi feltöltődésben.  

Kedves Kevermesiek! Engedjék meg, hogy év végéhez közeledvén köszönetet mondjak mindazoknak, akik segítették településünk 

működését, önkormányzatunk munkáját. Így köszönöm meg a polgármesteri hivatal, az iskola, az óvoda, az egészségügy, az 

  idősek otthona, a művelődési ház és az üzemi konyha dolgozóinak, a közfoglalkoztatottaknak a lelkiismeretes munkáját. 

            Köszönöm a lakosságnak, a civil szervezeteknek a különböző társadalmi kezdeményezésekben nyújtott segítségét és aktív 

               részvételét, az egyház és a vállalkozók támogatását. Ismételten kívánok mindenkinek áldott, békés, szeretetteljes 

                                                     karácsony és boldog új esztendőt!  
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Az önkormányzati pékség 2017. november 10-

én kezdte meg hivatalosan működését.  Három 

féle pékárut állítunk elő, kenyeret (cipó, vekni, 

forma), zsemlét, valamint kiflit (sima és sós-

köményes). Naponta átlagosan 160-200 kg árut 

sütünk, ez a szám hétvégén eléri a 300-350 kg-ot 

is. Összesen öten dolgoznak a pékségben, azért, 

hogy 8 boltot, valamint a helyi üzemi konyhát 

kiszolgálhassuk friss pékáruval. A megnöveke-

dett kereslet miatt beszerzésre került egy 

gépjármű, ami lehetővé teszi, hogy ne csak 

Kevermesre és Dombiratosra, de Lőkösházára is 

szállítsunk. Igény van a magas minőségű árura, 

ezért lehetőségeinkhez mérten terjeszkedni 

kívánunk a piacon. Ennek érdekében a 

kapacitás növelése elengedhetetlen lesz, így a 

jövőben új kemence vásárlásán és az épület 

bővítésén gondolkodunk. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

A néhány éve a településen zajló munka  

folytatásaként 2017 őszén a Szabadság  

utca is ideiglenes útalapot kapott. A ko- 

hósalakos megoldással készült beruházás  

önerőből valósulhatott meg. Erre a jelen- 

legi rétegre a jövő tavasszal kezdődő  

szennyvízberuházást követően fog még 

egy további réteg kerülni.  

Elkezdődött a nagyüzemi sütés 

A Szabadság utcában is elkészült 

az útalap 
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Előző lapszámainkban már beszámoltunk arról, 

hogy a Családsegítő, Gondozási és Szociális 

Központ nagyértékű támogatást nyert el a 

Széchenyi 2020 pályázati program keretében. A 

pályázat két elemből áll, egyik az energetikai 

korszerűsítést célozza meg, míg a másik tárgyi 

eszközfejlesztésre vonatkozik. Az 

energiahatékonysági célú beruházás 2018-ban 

veszi kezdetét, míg az eszközbeszerzés már az 

idei évben megtörtént. A mintegy 11,07 millió 

forint összeg a szociális alapellátás fejlesztésére 

irányult, így a házi segítségnyújtás, szociális 

étkeztetés, és család- és gyermekjóléti szolgálat 

területén lehetett felhasználni. A megvásárolt 

eszközök az ellátás színvonalának emelését, az 

ellátottak életének megkönnyítését, ill. a 

dolgozók munkájának hatékonyabbá tételét  

 

teszik lehetővé. Beszerzésre került többek között 

egy nagy teljesítményű mosó- és szárítógép, 

ipari porszívó, komplett informatikai eszközpark, 

irodabútorok, páncélszekrény, kerékpárok, 

fedett kerékpártároló, kisebb műszaki cikkek 

(vércukormérő, vérnyomásmérő stb.), konyhai 

eszközök, hűtőszekrény, mosogatógép, 

mikrohullámú sütő és étkezőbútorok is. 

Sztezsánné Kovács Gyöngyi intézményvezető 

elmondása szerint ilyen mértékű fejlesztés 

évtizedek óta nem történt az intézményben, 

ezért a hiányosságok kiküszöbölése 

létfontosságú volt. A jövőre esedékes 64,62 millió 

forint értékű energetikai korszerűsítés pedig 

nemcsak a lakók komfortérzetét fogja javítani, 

hanem jelentős anyagi megtakarítást is jelent 

majd számukra. 
  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nagyértékű eszközbeszerzés az idősellátásban 

 Az ellátottak életének megkönnyítése és a napi munkavégzés hatékonyabbá tétele volt a cél. 
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– Példaértékű az a munka, amit polgármester úr, 

alpolgármester úr, a képviselő-testület és 

kollégáik véghezvittek az elmúlt időszakban. A 

határozott fellépés, a kitartó munka eredménye 

most már nemcsak látszik, hanem érezhető is. 

Kevermes számára, csakúgy, mint a körzetem 

összes többi településének minden eddiginél 

több pénzt sikerült kilobbizni a falu építésére, 

szépítésére, a helyiek által használt intézmények 

felújítására. Messze nem tartunk még ott, ahol 

szeretnénk, de egy biztos, azt többé nem 

fogadjuk el, hogy mások többet kapjanak a 

nekünk járó forrásokból, ma már határozottan 

kiállunk a nekünk járó fejlesztésekért. A 

feladatunkat a jövőre nézve is tudjuk, és azt is, 

hogy még sok dolgunk van, de polgármester 

úrral és a testülettel közösen – a helyben élők 

igényeire alapozva fejlesztéseinket – ezeket a 

feladatokat is el fogjuk végezni. A mintegy 200 

szakember munkája által kidolgozott komplex 

térségfejlesztési koncepció, a Calendula Terv 

meghozza az évtizedek óta várt áttörést Dél-

Békésnek – emeli ki Simonka György 

országgyűlési képviselő.  

– Lépésről lépésre haladunk Kevermes 

építésében, szépítésében. A mi dolgunk az, 

hogy a lehető legtöbb infrastrukturális 

fejlesztéssel hozzájáruljunk Dél-Békés 

fejlődéséhez, ezáltal a szüleinktől, 

nagyszüleinktől örökül kapott települési 

intézményrendszereket gyermekeink, unokáink 

számára is megőrizzük. Ahogyan eddig is, úgy 

ezután is próbálok minden önkormányzattól és 

intézménytől érkező kérést célba juttatni. 

Szeretném, ha az elmúlt évtizedekhez képest 

jobban lenne képviselve körzetünk minden 

települése, ha kell, buldogként megyek, hogy 

mindig egy kicsivel több fejlesztéssel építsük-

szépítsük Kevermest – hangsúlyozza képviselő úr.  

V.K. 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Simonka György, Dél-Békés országgyűlési képviselőjének nyilatkozata településünk jelenéről 

és jövőjéről. 

 

Összefogással Kevermes fejlődéséért 
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A településünk központjából álló impozáns 

épület hosszú évek óta üresen áll, csupán 

alkalmi raktárként funkcionál. 2017 év elején 

önkormányzatunk és a Dél-békési 

Természetvédelmi és Madártani Egyesület 

megállapodást kötött arról, hogy az épületet 

közösen civil házzá alakítják, amit a helyi civil 

szervezetek használhatnak a jövőben különböző 

célokra. A megállapodás óta eltelt időben 

sikerült megtalálni a felújítás lehetőségeit, és 

terveink szerint 2018 nyarára megvalósulnak 

elképzeléseink. A kínálkozó pályázati források – 

amelyekre 2018 januárjától lehet pályázni – 

segítségével az épület emeletén egy 50 fős 

konferenciaterem kerül kialakításra, ahol a civil 

szervezetek éves rendezvényeiket tudják majd 

megrendezni. A terem melletti helyiségekben 

hálószobák lesznek berendezve, hiszen a 

településen régi probléma, hogy az ide érkező 

vendégek nem tudnak hol megszállni, illetve 

nincs lehetőség nyári gyerektáborok 

megrendezésére sem. Ez utóbbi fontos célunk 

lesz, mivel a megye számos pontján nagy igény 

mutatkozik arra, hogy kevermesi ökotábort 

szervezzünk a fiataloknak. A jelenleg meglévő 

mosdók is teljesen fel lesznek újítva, illetve egy 

irodahelyiségnek is helyet fogunk találni. A 

földszinten olyan helyiségeket tervezünk 

létrehozni, amit a művelődési ház nyári 

gyerekfoglalkozásaihoz fel lehet használni, 

megteremtve ezzel a színvonalas programok 

megvalósításának lehetőségét. A tágas udvar 

az idős tujákkal, gesztenyékkel és fenyőkkel 

kiváló terepet kínál szabadtéri foglalkozások 

megtartására, vagy például szalonnasütésre 

tábortűz körül. Sikeres pályázatok és a 

megvalósítást követően a helyi civil szervezetek 

térítésmentesen vehetik majd igénybe az 

épületet, amellyel remélhetőleg 

hozzájárulhatunk az ő sikereikhez is. 

 

 

Idén is mint minden évben Kevermesre is 

megérkezett a várva várt mikulás. Hagyomány, 

hogy az óvodások és általános iskolások mikulás 

műsor keretében várják a nagyszakállút a 

művelődési házba. Nagyon élvezték a gyerekek 

a Bibuci színház által előadott műsort, majd 

Bodrogközi Rita interaktív produkciója után 

megérkezett a télapó. A műsor végén a mikulás 

az idősek otthona lakóinak is mosolyt csalt az 

arcára. Településünk legfiatalabb lakói pedig 

otthonukban vehették át a csomagot. Az ün-

nepre hangolódás mézeskalács sütéssel folyta-

tódott, melyben a nyugdíjas klub tagjai aktívan 

segédkeztek. A közel 3000 darab mézeskalács 

egy részét a december 12-én tartott 

játszóházban fogyaszthatták el a gyerekek egy 

pohár tea mellett, ahol a könyvtár dolgozóinak 

segítségével kedves ajándékokat készíthettek. 

 

  

Civil ház lehet az egykori pártházból 

 

Ünnepre hangolódva 
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Írta és szerkesztette: Lunkné Magyar Ágnes, Bozó László 
Kiadja: Kevermes Nagyközség Önkormányzata 

 

 


